

2. That the Secretary of State for External Affairs be invited to appear on Monday, June 8, 1981 at 8:00 p.m.
3. That officials from the Department of External Affairs be invited to appear on Tuesday, June 9, 1981 at 9:30 a.m. and that they be invited to return at 3:30 p.m. if need be.
4. That the Minister of State (Trade) be invited to appear on Tuesday, June 9, 1981 at 11:00 a.m.
5. That the President of the Canadian International Development Agency be invited to appear on Tuesday, June 9, 1981 at 8:00 p.m.
6. That officials from the Department of External Affairs and Employment and Immigration be invited to appear on Wednesday, June 10, 1981 at 3:30 p.m.
7. That officials from the Department of Industry, Trade and Commerce be invited to appear on Thursday, June 11, 1981 at 9:30 a.m.
8. That the Chairman and President of the Board of the Export Development corporation be invited to appear on Thursday, June 11, 1981 at 11:00 a.m.
9. That the President of Atomic Energy of Canada Ltd. be invited to appear on Thursday, June 11, 1981 at 3:30 p.m.
10. That the representatives of Air Canada be invited to appear on Tuesday, June 16, 1981 at 9:30 a.m.
11. That representatives of C.P. Air Limited be invited to appear on Tuesday, June 16, 1981 at 11:00 a.m.
12. That J. C. Ogelsby, author of "Gringos from the Far North" and Professor of History, University of Western Ontario be invited to appear on Tuesday, June 16, 1981 at 3:30 p.m.
13. That Edgar Dosman, author of recent survey paper "Canadian Latin American Economic Relations"; Professor, Centre for Research on Latin America and the Caribbean, York University and Liisa North, Co-editor *Democracy and Development in Latin America*; Assistant Director CERLAC, York University be invited to appear on Tuesday, June 16, 1981 at 8:00 p.m.
14. That David Pollock, Professor, School of International Relations, Carleton University be invited to appear on Wednesday, June 17, 1981 at 3:30 p.m.
15. That Cary Hector, Vice-President, Canadian Association of Latin American and Caribbean Studies, Department of Political Science, University of Quebec at Montreal be invited to appear on Thursday, June 18, 1981 at 9:30 a.m.
16. That Robert Chodos, Journalist, Writer-author of "The Caribbean Connection" be invited to appear on Thursday, June 18, 1981 at 11:00 a.m.
17. That Kari Levitt, author of "Canadian West Indies Economic Relations"; Professor of Economics, McGill University be invited to appear on Thursday, June 18, 1981 at 3:30 p.m.
18. That representatives of the Royal Bank of Canada be invited to appear on Tuesday, July 7, 1981 at 11:00 a.m.
2. Que le secrétaire d'État aux Affaires extérieures soit invité à comparaître le lundi 8 juin 1981 à 20 heures.
3. Que les fonctionnaires du ministère des Affaires extérieures soient invités à comparaître le mardi 9 juin 1981 à 9 h 30, et à revenir à 15 h 30, au besoin.
4. Que le ministre d'État (Commerce) soit invité à comparaître le mardi 9 juin 1981 à 11 heures.
5. Que le président de l'Agence canadienne de développement international soit invité à comparaître le mardi 9 juin 1981 à 20 heures.
6. Que des représentants des ministères des Affaires extérieures et de l'Emploi et de l'Immigration soient invités à comparaître le mercredi 10 juin 1981 à 15 h 30.
7. Que des représentants du ministère de l'Industrie et du Commerce soient invités à comparaître le jeudi 11 juin 1981 à 9 h 30.
8. Que le directeur, le président et le conseil d'administration de la Société pour l'expansion des exportations soient invités à comparaître le jeudi 11 juin 1981 à 11 heures.
9. Que le président de l'Énergie atomique du Canada Ltée soit invité à comparaître le jeudi 11 juin 1981 à 15 h 30.
10. Que les représentants d'Air Canada soient invités à comparaître le mardi 16 juin 1981 à 9 h 30.
11. Que les représentants de C.P. Air Limitée soient invités à comparaître le mardi 16 juin 1981 à 11 heures.
12. Que M. J. C. Ogelsby, auteur de «*Gringos from the Far North*» et professeur d'Histoire à l'université Western Ontario, soit invité à comparaître le mardi 16 juin 1981 à 15 h 30.
13. Que M. Edgar Dosman, auteur du récent rapport d'expertise intitulé «*Canadian Latin-American Economic Relations*»; professeur au Centre de recherche sur l'Amérique latine et les Antilles, de l'Université York et M^{me} Liisa North, corédacteur de *Democracy and Development in Latin America*; directeur adjoint du Centre de recherche sur l'Amérique latine et les Antilles, de l'Université York, soient invités à comparaître le mardi 16 juin 1981 à 20 heures.
14. Que M. David Pollock, professeur à l'Institut des relations internationales de l'Université Carleton soit invité à comparaître le mercredi 17 juin 1981 à 15 h 30.
15. Que M. Cary Hector, vice-président de l'Association canadienne des études sur les pays d'Amérique latine et des Antilles, du département de sciences politiques de l'Université du Québec à Montréal, soit invité à comparaître le jeudi 18 juin 1981 à 9 h 30.
16. Que M. Robert Chodos, journaliste, auteur de «*The Caribbean Connection*», soit invité à comparaître le jeudi 18 juin 1981 à 11 heures.
17. Que M. Kari Levitt, auteur de «*Canadian West Indies Economic Relations*»; professeur d'économie à l'Université McGill, soit invité à comparaître le jeudi 18 juin 1981 à 15 h 30.
18. Que des porte-parole de la Banque Royale du Canada soient invités à comparaître le mardi 7 juillet 1981 à 11 heures.